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Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kásler Miklós emberi erőforrás miniszterhez

Hány helyen van veszélyben az egészségügyi ellátás biztonsága?
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mesélnék Önöknek egy hírt a valódi Magyarországról. Idézem: ''januárban vitték be gyermekei
súlyos hasi fájdalmakkal a Honvédkórházba azt a férfit, akit az osztály dolgozói többszöri
kérésre sem láttak el. Fél napi várakozás után vitték be a műtőbe, de már késő volt. Az 58 éves
férfi másnap délelőtt meghalt. A szakértők csak diagnosztikai hibát tártak/el, így arrajutottak,
a kórház nem hibás abban, hogy aférfi meghalt."

Tehát a kórház rossz diagnózist állított fel, egy európai magyar ember meghalt, felelős
nincs, a lúzerkormány széttárja a karjait. Ez egyetlen hír, egyetlen emberi sors, ilyenből
azonban több tízezer van évente Magyarországon. Minden napra jut egy hír arról, hogy valakit
a sürgősségin ér a halál, esetleg hazafelé, amikor ellátás nélkül küldik haza a kórházból egy
rossz diagnózist követően. Mindezt az Európai Unió közepén, semmibe véve az európai magyar
emberek életét. Itt nem csak kapacitásgondok vannak, hanem komoly szakmai híbák is: az
egészségügyet leromboló lúzerkormányzatnak már az is elég, ha valahol darabra megvannak
az orvosok és az ápolók, szájhősködésre már ez is alkalmas. Azzal már nem foglalkoznak, hogy
az adott szakterülethez tartozó szakképesítéssel, képesítéssel rendelkeznek-e, el tudják-e majd
látni az európai magyarokat.

Egy 2015-ben kiszivárgott ÁNTSZ-jelentés szerint már akkor sem volt egyetlen egy
olyan kórház sem az országban, amely minden tekintetben megfelelt volna a törvényben
meghatározott minimumfeltételeknek. Ezt akkor érdemben az országos tisztifőorvos sem
cáfolta. A lúzerkormány már 3 évvel ezelőttre a nullával egyenlő szintre küzdötte le a
kórházainkat.

Kérdezem ezért miniszter urat:
Hány kórház van ma az országban, amely minden tekintetben megfelel a
minimumfeltételeknek?

Budapest, 2018. szeptember 21.
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